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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.6.2013  
 

 

 

 

Ing. Čičatko: 

Len informáciu by som chcel vedieť, zmluvu ja som pozeral, toto čo bola podpísaná a takisto 

fakturované bolo s firmou SPEEDCOM, je tam v zmluve napísané cesta M. R. Štefánika, 

Komenského a spojovacie cesty v sume 19 999 Eur bez DPH. Ja teraz sa pýtam, to neplatilo 

v tej zmluve to, že od kruhaku je ešte predsa furt cesta M. R. Štefánika. Predpokladám, že táto 

cesta tu pri mestskom úrade alebo pri polícii, čo je spojovacia medzi M. R. Štefánika 

a Komenského je tiež spojovacia cesta a nezdá sa mi, žeby tieto veci boli urobené. To isté by 

som sa chcel spýtať, že keďže teraz chápem tak, že bola vypísaná súťaž asi cez Vestník, čiže 

bola vo väčšom rozsahu alebo nebolo to ako prieskum trhu, neviem, toto by som chcel mať 

informáciu. To znamená, že už teraz zvládneme všetky výtlky v tej novej zmluve? Toto by 

som potreboval doplniť.  
 

 

Ing. Kolesár: 

K otázke výtlkov, v tej jarnej výtlkovej akcií ak to tak nazvem, boli upravené tie úseky, ktoré  

najviac verejnosť kritizovala, že sú poškodené, čiže aj keď na M. R. Štefánika niektoré časti 

opravené neboli, tak z toho dôvodu, že jednoducho do limitu sa nevošli.  

Na ďalšiu otázku odpovedám áno, bola vyhodnotená súťaž, vestníková súťaž na limit  50 tis. 

Eur, víťazom je Eurovia, len tak, ako už pán Princík hovoril 16 dní musíme teraz čakať, bola 

vyhodnotená predvčerom alebo včera dokonca. Musíme 16 dní čakať kým bude môcť byť 

zmluva podpísaná a Eurovia bude môcť pokračovať vo všetkých naozaj  tých miestach, kde 

výtlky ostali, lebo vieme, že okrem centrálnej mestskej zóny sme sa ďalej nedostali, tam sa 

bude pokračovať.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.6.2013 
 

 

 

 

 

 


